

**FORM A-11**

**FORMULE A-11**

TO: .....  
owner  
  
.....  
address

DESTINATAIRE : .....  
propriétaire  
  
.....  
adresse

**NOTICE**

**AVIS**

This Notice is given in accordance with subsection 12(1) of the *Expropriation Act*, chapter E-14 of the Revised Statutes, 1973.

Le présent avis est donné conformément au paragraphe 12(1) de la *Loi sur l'expropriation*, chapitre E-14 des Lois révisées de 1973.

This Notice is given by ....., the Expropriating Authority, with regard to the proposed expropriation of the lands described in Schedule A in that certain Notice of Intention to Expropriate filed with the Expropriations Advisory Officer on the ..... day of ....., 20....

Le présent avis est donné par ....., l'autorité expropriante, relativement à l'avis d'intention d'exproprier déposé auprès du commissaire consultatif de l'expropriation le ..... 20. ... dans le cadre du projet d'expropriation du bien-fonds décrit à l'Annexe A.

....., the Expropriating Authority, intends to rely on the following described grounds at the hearing before the Expropriations Advisory Officer on the ..... day of ....., 20.... at ..... in the Province of New Brunswick.

....., l'autorité expropriante, entend faire valoir les moyens décrits plus bas à l'audience qui se tiendra devant le commissaire consultatif de l'expropriation le ..... 20.... à ..... à ..... dans la province du Nouveau-Brunswick.

- 1. ....
- 2. ....
- 3. ....

- 1. ....
- 2. ....
- 3. ....

The documents, including maps and plans on which ....., the Expropriating Authority, intends to rely in support of the grounds set out above may be inspected by you at the offices of ....., N. B. between the hours of 9:00 a.m. and 4:30 p.m. Monday through Friday save and excepting holidays.

Vous pouvez examiner les documents, y compris les cartes et plans dont ..... l'autorité expropriante, a l'intention de se servir à l'appui des moyens énoncés ci-dessus, aux bureaux de ....., ....., N.-B. entre 9 h et 16h30 du lundi au vendredi, sauf les jours fériés.

Dated at ..... this ..... day of ....., 20....

Fait à ..... le ..... 20....

.....  
Expropriating Authority

.....  
Autorité expropriante